
Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów,

które odbylo sie w dniu 1 pazdziernika 2009 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyl - Przewodniczacy Komisji Gospodarki,

Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów - Pan Henryk Nowak.

Ad. l.

Przewodniczacy Komisji Pan Henryk Nowak o godz. 10.00 otworzyl wspólne posiedzenie

Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzil, iz zgodnie z lista obecnosci w posiedzeniu

uczestniczy 12 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych opinii.

Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad. 2.

Przewodniczacy Komisji Pan Henryk Nowak zapytal czy sa uwagi w sprawie proponowanego

porzadku obrad?

Skarbnik Gminy Pan Robert Zwierzynski postawil wniosek o wprowadzenie do porzadku obrad

projektu uchwaly:

3.9. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 r. ( 3 000 zl - Pani Bozena Ulbrych).

Wniosek Skarbnika Gminy zostal przyjety w glosowaniu - 12 glosów "za" , bez glosów

przeciwnych i wstrzymujacych sie.

Wobec braku innych wniosków Przewodniczacy Komisji - Pan Henryk Nowak postawil

wniosek o zatwierdzenie proponowanego porzadku obrad wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczacy Komisji Pan Henryk Nowak stwierdzil, ze czlonkowie stalych komisji w

glosowaniu - 12 glosów "za" , bez glosów przeciwnych i wstrzymujacych sie zatwierdzil

nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Opiniowanie projektów uchwal na L Sesje Rady Gminy Ksawerów.

3.1. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów

Alkoholowych na 2009 r.

3.2. w sprawie uchwalenia programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy

Ksawerów na lata 2009 - 2014.

3.3. w sprawie zmiany uchwaly w sprawie zawarcia porozumienia z Miastem Pabianice.



3.4. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2009 r. - ze wzgledu na ~posób

finansowania.

3.5. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2009 r. - pomoc spoleczna.

3.6. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok( 3 OOOzl- Pani Wieslawa

Ulbrych ).

3.7. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok( 3 OOOzl- Pan Pawel

Gumpert ).

3.8 w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok( 3 OOOzl- Pan Dariusz

Kubasiewicz ).

3.9. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok( 3 OOOzl- Pani Bozena

Ulbrych ).

4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Ad. 3.1.

Kierownik GOPS Pani Janina Gbiorczyk przystapila do uchwaly w sprawie uchwalenia

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych na 2009r.

Przypomniala zebranym, ze referowala juz te informacje w marcu tego roku. Obecnie wystepuje

tylko korekta w zalaczniku. Pani kierownik GOSP zaznaczyla, ze stowarzyszenie "Szansa"

kierowane jest do osób z problemami alkoholowymi - pabianickie Stowarzyszenie Anonimowych

Alkoholików.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Ad. 3.2.

Pani Jolanta Ulanska - pracownik Referatu Gospodarki' Komunalnej przystapila do

omówienia uchwaly w sprawie uchwalenia programu gospodarowania mieszkaniowym. zasobem

Gminy Ksawerów na lata 2009 - 2014. Takiego rodzaju program na co najmniej 5 lat musi zostac

opracowany. Obecnie Gmina Ksawerów posiada 19 lokali:

16 lokali w budynku gminy ( w czesci mieszkalnej )

2 lokale w budynku gminnym ul. Wschodnia 82

1 lokal we wspólnocie mieszkaniowej ul. Kosciuszki 5 .

Wszystkie informacje odnosnie mieszkan zostaly wywieszone na tablicy ogloszen Urzedu Gminy

Ksawerów. Gmina po sprzedazy tych lokali, planuje zakup, utworzenie nowych mieszkan. Gmina



poczynila juz kroki jezeli chodzi o lokale w budynku gminy, zaczynaja sie na ~stapieniu o

wydanie zaswiadczenia o samodzielnosci, nastepnie szacunkowa wycene lokali.

Jezeli chodzi o lokal przy ul. Kosciuszki, gmina planuje sprzedaz lokalu na rzecz najemncy.

Mieszkanie to jest w granicach SOm kw. Znajduje sie w 6-cio mieszkaniowej wspólnocie. Jeden z

tych lokali jest wlasnoscia gminy. Obecnie jest wynajmowany na czas nieokreslony. Gmina ma w

planach wybudowanie wielorodzinnego bloku, w których beda wydzielone lokale socjalne.

Planuje sie budowe budynku mieszkaniowego na terenie gminnej dzialki,a by cala wspólnota

mieszkaniowa skupiala sie w jednym budynku mieszkalnym.

Program ten wraz z zarzadzeniem Pani Wójt zostal wyslany do zaopiniowania zgodnie z art 19

Ustawy o Zwiazkach Zawodowych. Dostalismy pozytywna opinie na temat tego programu oraz na

temat stawek jakie beda obowiazywaly, po wczesniejszym rozpoznaniu jakie stawki wystepuja w

sasiednich gminach. Stawka wynosila bedzie 1,60 zl.

Radna Maria Wróbel zapytala na ile te planowane 25 mieszkan zabezpiecza potrzeby gminy i czy

lokatorzy z ul. Wschodniej 82 maja szanse wykupic?

Pani Jolanta Ulanska odpowiedziala, ze lokale na ul. Wschodniej nie spelniaja wymogów, WIeC

nie mozna ich sprzedac na rzecz mieszkanców. Nie moga otrzymac bowiem zaswiadczenia o

samodzielnosci lokalnej.

Wójt Gminy Maria Kopczewska powiedziala, ze w zwiazku z tym, ze mieszkania nie spelniaja

wymogów, musza zatem wystapic w przetargu. Dodala takze, ze gmina planuje postawic blok, aby

zabezpieczyc potrzeby gminne. Co jednak nie oznacza, ze mieszkancy, którzy zlozyli podanie od

razu klasyfikowac sie beda do mieszkan socjalnych. Mieszkanie socjalne, nie jest mieszkaniem

docelowym, co dwa lata nastepuje jego weryfikacja - o stanie majatkowym mieszkanców.

Wg danych musimy zapewnic 10 mieszkan socjalnych.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Ad. 3.3.

Skarbnik Gminy Ksawerów powiedzial, ze nalezy skorygowac blad jaki wystapil w uchwale z

dnia 16.07.2009 na realizacje programu. Kwota 1 158.33 zl zostala zapisana jako wydatek

kwalifikowany, a powinien byc uwzgledniony jako wydatek niekwalifikowany.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.



Ad. 3.4.

Skarbnik Gminy Ksawerów podjecie tej uchwaly laczy sie z poprzednia uchwala. W tabeli, w

kolumnie 9 widnieje wpis - kwota 10969 zl. W poprzedniej uchwale byla ona pomniejszona ..

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Ad. 3.5.

Skarbnik Gminy Ksawerów - w dniu 4 wrzesnia 2009 r. wplynelo pismo z Urzedu

Wojewódzkiego, ze zostanie nam zwiekszony plan dochodów z tytulu zasilków odplatnosci za

pobyt podopiecznych - zwiekszenie tej kwoty. Przeznaczone 5 % (292 zl ) zostaje wydatkowane

na cele gminy, w zwiazku z utrzymaniem Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Ksawerowie.

Pan Przewodniczacy Henryk Nowak powiedzial, ze nastepne cztery uchwaly dotycza darowizn o

kwocie 3 000 zl i wystepuje z propozycja zaopiniowania tych uchwal jednoczesnie.

Wobec braku glosów - Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o jednoczesne

zaopiniowanie proj ektu uchwal.

Glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych i wstrzymujacych sie nie stwierdzono.

Propozycj a zostala zatwierdzona jednoglosnie.

Ad. 3.6.

Ad. 3.7.

Ad. 3.8.

Ad. 3.9. Wójt Gminy Maria Kopczewska dodala, ze wszystkie te cztery osoby sa

mieszkancami ul.Ksawerowskiej w Lodzi.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Pozytywne zaopiniowanie czterech punktów lacznie - dotyczacych darowizm.

Ad. 4.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak stwierdzil, ze brak jest chetnych do zabrania glosu w

tym punkcie.

Ad. 5.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak o godz. 10.40 zamknal wspólne posiedzenie Stalych

Komisji Rady Gminy Ksawerów.



Protokól sporzadzila:

Posiedzeniu Komisji

przewodniczyl

!d'i'"ZZEWODNiC.ZACY KOMISJI
jOSPODARKI. OCHRONY SRODOWlSKA iROlNICTWA
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Zalaczniki:

1. Lista obecnosci radnych.

2. Lista gosci.

3. Projekty uchwal na L Sesje Rady Gminy Ksawerów.
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